
ZÁPIS Z 24. JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 
 
Datum jednání: 23. 9. 2021 
Místo jednání: online 
Začátek jednání: 8.30 hod. / Konec jednání: 9.30 hod. 
Jednání řídil: Lukáš Tyl, člen předsednictva redakční rady  
Počet přítomných členů: 6, rada je usnášeníschopná  
Přítomni: Pavel Mareš, Lukáš Tyl, Jiří Komrska, Zuzana Freitas Lopesová, David Kašpar, Denisa 
Řezníčková 
Hosté: Jan Hamrník, vedoucí tiskového odd. 
Tajemník a zapisovatel: Marcel Pencák (redaktor) 
Počet stran: 2 + 1 (příloha) 
_________________________________________________________________________________ 
Návrh programu jednání RR č. 24/2021: 
 
1. Schválení zápisu ze srpnového jednání redakční rady.  
2. Zpětná vazba k zářijovému číslu měsíčníku. 
3. Tematický plán říjnového čísla. 
4. Výhled dalších čísel měsíčníku. 
5. Ekonomika vydávání měsíčníku. 
6. Různé. 
 
Za ověřovatele zápisu navržen David Kašpar. 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
_________________________________________________________________________________ 
1. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE SRPNOVÉHO JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY.  
 
-Vzhledem k tomu, že při srpnovém jednání redakční rady nebyl určen ověřovatel, schvalovali 
zápis dodatečně všichni členové RR. Byla schválena verze J. Komrsky s vypuštěním jedné věty 
v bodě Různé.  
_______________________________________________________________________________ 
2. ZPĚTNÁ VAZBA K ZÁŘIJOVÉMU ČÍSLU MĚSÍČNÍKU. 
 
-Členové redakční rady diskutovali o podobě vydání, ale nepřednesli podstatné výhrady či 
připomínky. Host J. Hamrník ocenil úroveň hlavního rozhovoru s učitelkami ZŠ Karla Čapka 
(2Lehrerinen). 
_______________________________________________________________________________ 
3. TEMATICKÝ PLÁN ŘÍJNOVÉHO ČÍSLA. 
  
-Redaktor M. Pencák představil téměř dokončený zlom říjnového čísla a návrh řazení a obsahu 
zbývajících stránek. Členové rady položili k předloženým podkladům několik otázek, které byly 
zodpovězeny (J. Komrska ohledně termínu náhledu konečné podoby čísla a odevzdání dat do 
tisku, L. Tyl ohledně focení stanice Praha-Zahradní Město). Po vyslovení souhlasu s koncepcí 
čísla ze strany členů rady byl tento bod ukončen.   
 
-Rozpis stránek tvoří přílohu tohoto zápisu. 
_________________________________________________________________________________ 
4. VÝHLED DALŠÍCH ČÍSEL MĚSÍČNÍKU. 
 
-Členové radakční rady vedli krátkou diskuzi o možných námětech na tematické zaměření 
dalších čísel měsíčníku do konce roku. Zmiňováno bylo téma rekonstrukce polikliniky 
v Malešicích, Kotěrova výročí nebo bezpečnosti. Místo zvažované rubriky Slovo k srdci, v níž se 
již představily prakticky všechny zdejší sbory, bylo zvažováno poskytnutí prostoru sportovním 
klubům nebo organizacím se sociálním zaměřením. 



_______________________________________________________________________________ 
5. EKONOMIKA VYDÁVÁNÍ MĚSÍČNÍKU. 
 
-Vedoucí tiskového oddělení informoval členy redakční rady o finanční stránce vydávání 
měsíčníku a nezbytnosti navýšit příslušnou rozpočtovou položku. Členové RR se seznámili 
s návrhem tiskového oddělení na úpravu Ceníku inzerce v měsíčníku.  
  
-V následné diskuzi J. Komrska konstatoval, že položka na vydávání měsíčníku byla od začátku 
podhodnocená a že inzerce není započitatelná do hospodaření souvisejícího s vydáváním. Vznesl 
rovněž dotaz, kdo schválil využití externích právních služeb při přípravě výběrového řízení na 
distribuci měsíčníku. P. Mareš vznesl žádost o pravidelné poskytování přehledu nákladů na 
vydávání měsíčníku.  
 
Návrh usnesení č. 1:  
„Redakční rada doporučuje Radě městské části Praha 10 úpravu Ceníku inzerce v měsíčníku Praha 
10 dle předloženého materiálu.““ 
 
Hlasování: pro 6 proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
 
Návrh usnesení č. 2: 
„Redakční rada žádá o pravidelné měsíční informování o nakládání s financemi určenými na 
vydávání měsíčníku Praha 10.“ 
 
Hlasování: pro 6 proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
_______________________________________________________________________________ 
6. RŮZNÉ 
 
-V souvislosti s přípravou zářijového čísla měsíčníku byl domluven termín konání příštího 
jednání redakční rady na 20. října 2021 od 8.30 hod. online. 
 
 
 
 
____________________________     ____________________________   
Zapisovatel: Marcel Pencák    Ověřovatel: David Kašpar  


